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1. Mötets öppnande  

Björn öppnade styrelsemötet med att hälsa alla välkomna 
 
2. Fastställande av dagordning och val av sekreterare 
      Föreslagen dagordning godkändes. Sekreterare/protokollförare – Ingrid 
 
3. Protokoll från föregående möte (2023 09 26)  

Föregående protokoll godkändes och lades därefter till handlingarna 
 
4. Rapporter 

• Kommunens ”Höstfest” 30 september, Södra berget, möjlighet för föreningar 
att presentera sitt arbete. Kretsen tackade nej till deltagande. 

• Naturfalken – nytt material har kommit ut, digital utbildning 13 november, mer 
info på Naturskyddsföreningens hemsida 

• Mångfaldsparken i Galtström, 24 okt – Björn deltog – Syftet med parken är 
att visa på olika skogsbruksmetoder och olika skogstyper och visa på hur man 
på ett bra sätt kan skydda goda naturvärden, så att gränsen mellan 
produktionsskog och skyddsskog minimeras. 

• Strandleden – arbetet fortsätter, bla är fågelholkar uppsatta i samarbete med 
Nivrenaskolan. 

• Besök på KRAV-gård 7 oktober – en deltagare  
 

5. Planering av kommande aktiviteter  
• Julfest – Styrelsen beslutar att även i år ordna en julfest för kretsens 

medlemmar. Björn kollar om vi kan vara i Torkarlsberget i Matfors, förslagsvis 
vecka 49, torsdag 7 dec. Upplägg - knytkalas och julkryss. Ingrid ordnar med 
kryss. 

• Viltspårning – förslagsvis i Roggafors, när snön fallit. Vi avvaktar till efter jul. 
• Plantbytardag – i Kvissleby fram på vårkanten ev tillsammans med 

”Omställning Njurunda” 
• Stöde marknad, första helgen i augusti. Anneli kollar om det finns möjlighet för 

kretsen att deltaga med information om vår verksamhet och ev även erbjuda 
någon typ av aktivitet. 

• Vandring i naturreservatet i Högänge vid Vigge i Stöde – en välbevarad äng - 
Anneli undersöker vidare om lämplig tidpunkt mm Vårprojekt 

• Vindkraftverk i verkligheten – Lena hör sig för om vi skulle kunna göra ett 
studiebesök på vindkraftsparken i Stöde. Under dagtid är det mycket arbete 
med fordon, vilket gör det svårt med studiebesök, men vi har möjlighet att få en 
visning en söndag. Översiktsplanen är ute för granskning till den 20 november. 
Ev synpunkter måste lämnas in före detta datum. Vi vill bjuda in till ett 
studiebesök i vindkraftsparken Klevberget i Ånge kommun med ett 
efterföljande möte med syfte att få i gång en diskussion för att bygga vindkraft 
utan alltför stora störningar i naturen. Lena kontrollerar med Folkets hus i 
Ljungaverk om vi skulle kunna ha ett möte där någon gång i januari. 



 
 

• Samråd vindkraftparker norr om Stöde Samråd inför ansökan om tillstånd 
för två vindkraftparker norr om Stöde kommer ske under hösten. Handlingar 
kommer att publiceras senare under hösten  
https://www.sca.com/sv/fornybar-energi/vindkraft/Vindomraden/ 

• Vinter- och vårfest vid Sidsjön och Södra berget - Sundsvalls kommun 
planerar att genomföra en vinterfest vid Sidsjön under senvintern 2024, samt 
en vårfest på Södra Berget under försommaren 2024, där föreningar och 
företag inom natur- och friluftsområdet får chansen att visa upp sig och sin 
verksamhet. Tanken är att locka fler till rörelse och naturvistelse, genom att få 
chansen att testa på olika aktiviteter, klämma och känna på friluftsartiklar och 
hitta andra utövare att göra det tillsammans med. Festerna genomförs under 
en helgdag. Vi avvaktar vidare information. 

• Naturdag Galtström i början av juni, planeras av SCA. Vi är intresserade av 
att vara med. Naturskyddsföreningen är, via Björn, representerad i i SCA:s 
referensgrupp för mångfaldsparken i södra Njurunda. Representationen utökas 
med Ingrid. 

• ”Sjumilaskogen”, fotograf Tor Tuorda – (Svt kommer inte att visa den) 
Filmen belyser gammelskog och ”den riktiga skogens” väsen. Skildrar bla 
samiska spår i naturen. Ingrid kollar med fotograf Tor Tourda www.kvikkjokk.nu 
som gjort filmen och efterhör om visning på vårt årsmöte och ev en ytterligare 
visning tillsammans med Senioruniversitetet i Sundsvall. 

 
6. Kamerala frågor 

          Största penningflödet är för närvarande knutet till strandleden, där vi är en  
          mellanhand mellan strandledenprojektet och kommunen. 

               Se vidare balans- och resultaträkning 
               Björn säger upp zoomabonnemanget. Fortsättningsvis kommer vi att använda   
               oss av Teams 

 
7. Remisser 

• Kraftledning Ljunga-Långsjön – Anneli hör med ornitologerna om vi kan 
samordna ett svar. Björn tittar på översiktsplanen och lämnar ev synpunkter. 

• Vindkraftpark Spångberget, Ånge kommun – Björn kollar 
 

8. Övriga frågor  
• It-säkerhet –Birger förbereder material, som vi går igenom vid nästa 

styrelsemöte.  
9. Kommande möten 

Tors 7 dec – julfest 
Tis 16 jan, Birger tar fika 
Årsmöte – 29.2 2024 
Konstituerande möte 29.2 2024 
 

10. Mötets avslutande 
Björn avslutade styrelsemötet med att tacka alla deltagande för aktivt engagemang.  
Stort tack till Lena för gott och fylligt fika. 
 

Sundsvall dag som ovan  
 
 

Ingrid Wallin, sekreterare Justeras Björn Abelsson, ordförande 


